
 

 

 

 
 
 
 

 
  
 
 

MOTIE Meer gratis Wifi in Haarlem (25 BIS) 
 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 6, 8 en 9 november 2017,  
 
in beraadslaging over de programmabegroting 2018-2022,  
 
Overwegende dat: 

 Niet iedere inwoner van Haarlem een mobiele telefoon heeft met 4g of 5g; 

 Haarlem een aantrekkelijke stad wil zijn voor toeristen; 

 Een deel van de Haarlemse binnenstad rond de Grote Markt een gratis wifi-netwerk heeft maar 
dat dit slechts om een klein gebied gaat; 

 Gebruik van openbare wifi-netwerken populair is en daarom ook de Europese Unie de verdere 
uitbreiding van deze netwerken nastreeft en daarom 120 miljoen euro beschikbaar heeft gesteld 
voor gemeenten voor het creëren van vrije, draadloze internettoegang in de omgeving van de 
voornaamste centra van het openbare leven; 

 Het college verwacht dat de subsidie vooral zal worden ingezet in andere Europese landen 
waar de infrastructuur minder op orde is, maar verschillende gemeentes in Nederland zich 
inmiddels hier al voor hebben aangemeld en dat voor deze subsidie geldt dat deze wordt 
verdeeld op volgorde van binnenkomst van de aanvragen 

 
Verzoekt het college: 
Uit te zoeken of het mogelijk is om Europese subsidie aan te vragen om het gratis wifi-netwerk in 
Haarlem te vergroten bijvoorbeeld in een groter gebied in de binnenstad en rond andere 
winkelcentra en de raad binnen 2 maanden te informeren of een aanvraag kansrijk is inclusief een 
afweging tussen financiën, capaciteit, inspanning en te bereiken resultaat. 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
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